
 

Dagsorden for skolebestyrelsesmøde på Bramsnæsvigskolen 
 

Sted: 

Teamsmøde 

 

 

 

Afbud: Daniel, Jannie 

 

 

 

 

Møderækken 

alle dage kl. 17.30-19.30 

 

✓ 22. sep 

✓ 28. okt 

✓ 26. nov 

(visionsarbejde) 

✓ 26. jan 2021 

✓ 2. marts 

7. april 

6. maj 

7. juni 

 

        

Pkt. Dagsorden. Indhold Referat 

1 

45 

min 

Nyt fra: 

A) Elevrådet 

B) Bestyrelsesformand 

C) Julie og Daniel 

orienterer om 

visionsmødet  

D) Ledelse 

E) SFO 

F) Skole 

Orientering og informationsudveksling. 

 

 

 

 

A)Daniel har meldt afbud -

Vibeke fortalte om 

elevrådsmøde, der særligt 

omhandlede Trivselsgrupperne 

(at eleverne komme på skolen i 

hold á 4 én gang om ugen). 

 

Borgmester forespørger elevråd 

om, hvordan man kan få elever 

til at lade sig teste:   

Personale og elever over 12 år 

skal tilbydes test 2 gange 

ugentligt. Nærmere 

retningslinjer udsendes, når det 

er på plads 

 

B)Tina fortalte om det arbejde, 

hun har igangsat omkring 

muligheder for etablering af 

nye lege-bevægelsesområder. 

Det skal financieres via 

fondssøgning. 

Projektet skal hænge sammen 

med det øvrige ”bevæg dig for 

livet”projekt ved hallen. I dag 

kort indledende møde med 

repræsentant for Kompan 

sammen med Annette, 

Charlotte og Thorkild. 

Tina vil gerne have hjælp til at 

få engageret lokale aktører. 

 

C)Spændende møde. Dejligt at 

få lov at komme med input i 

samarbejde med andre 

interessenter. 

Det var gennemgående, at der 

skulle arbejdes mere omkring 

bl.a. trivsel og det at turde fejle. 

En skole der i højere 

gradarbejder sammen med 

lokalsamfundet/lokale 

virksomheder. 

 

E)God stemning, men stadig 

håb om at der snart åbnes mere. 



F)Grundskolen har været i gang 

i et par uger og det fungerer 

godt. 

Udskolen mærker lidt træthed, 

men det gør godt efter 

omstændighederne. 

 

D)Orientering om personalesag. 

 

 

2.  

45 

 

min. 

Tilsynsområde: 

Skolens arbejde med trivsel 

 

Skolebestyrelsen holder tilsyn med bl.a. 

skolens arbejde med trivsel. 

Gæst til dette punkt er LKT-vejleder (Læring, 

kontakt og trivsel) Mette Halling. 

 

Mette vil holde et kort oplæg om skolens 

arbejde med trivsel på klasse- og 

enkeltelevsniveau. 

 

Skolebestyrelsen er velkomne til at stille 

spørgsmål og forslag til det videre arbejde.  

 

Mette Halling, der er LKT- og 

læringsvejleder, fortalte om 

arbejdet med trivsel på skolen. 

De slides Mette har udarbejdet 

vedlægges referatet. 

 

Der arbejdes udfra, at ”Skolen 

skal være et godt sted at lære og 

være”.  

Der arbejdes ud fra skolens 

antimobbestrategi. 

 

Mette fortalte om arbejdet med 

”Trivselsrejser” i grundskolen. 

I udskolingen arbejdes med 

Trivselsrejser efter behov. 

 

Der afholdes 

Trivselskonferencer om alle 

klasser med deltagelse af LKT, 

lærerteam og skolens ledelse. 

Der tages  

udgangspunkt i de data, der er 

indsamlet omkring eleverne. 

 

LKT deltager ofte i arbejdet 

med L-sam i samarbejde med 

de enkelte teams. 

 

Alle klasser på skolen har en 

venskabsklasse. 

 

 

 

 

3. 

 

45 

min 

Skolens kvalitetsrapport På baggrund af nøgletal, skolelederens 

helhedsvurdering og indsatserne udtaler 

skolebestyrelsen sig. 

 

Bilag: Nøgletal, brugerundersøgelse 

 

Vibeke gennemgik 

nøgletalsoversigt, og  

følgende blev diskuteret: 

Karaktergennemsnittet ligger 

under kommunegennemsnit, og 

ligger ca. 0,5under den 

socioøkonomiske reference. 

Årsagen diskuteret og 

skolen mener at arbejdet med at 

forbedre skriftligheden/afkode 

tekster vil kunne medvirke til at 

forbedre dette. 

 

Omkring arbejdet med 

brugertilfredshed, skal der 

arbejde mere med at fortælle 

den gode historie fra skolen. 

 

4. 

 

10 

min 

Evt. 

 

  

Tina fortæller, at der foregår 

meget samarbejde på tværs af 



skolebestyrelserne. Andre 

opfordres til at deltage. 

Julie ønsker at drøfte mulighed 

for kortere dage i forbindelse 

med sidste og første dag i 

forbindelse med ferier. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


